
Zápisnica zo 14. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

26.11.2019 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,05 – 20,00 hod. 

 
Prítomní poslanci: Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska, Roman Lasák, Katarína  

Kojšová 

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková  

Neprítomní poslanci: Milan Galica, Vladimír Ďuroň ml.  

Hostia:   Ing. Juraj Brziak, Ján Kojš, Ján Jaško  

Zapisovateľka:  Katarína Kunová 

 

P r o g r a m : 
1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Prerokovanie návrhu Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 03/2015 o nájme nebytových 

priestorov vo vlastníctve Obce Kvačany. 

3. Prerokovanie návrhu Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 05/2015 o miestnych daniach a 

miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany. 

4. Prerokovanie návrhu VZN Obce Kvačany č. 02/2019 o určení miesta a času zápisu dieťaťa 

na plnenie dochádzky do materskej školy. 

5. Spracovanie návrhu rozpočtu na rok 2020. 

6. Rôzne.  

7. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,05 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Konštatoval, že prítomní sú 4 poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Za zapisovateľku bola 

určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice určil Mgr. Jána Rypáka a Petra Húsku. 

Hlasovalo:  za -             4 / Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta prečítal program, ktorý poslanci schválili bez pripomienok. 

 

Hlasovalo:  za -             4 / Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2. Starosta informoval poslancov, že k návrhu Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 03/2015 o 

nájme nebytových priestorov vo vlastníctve Obce Kvačany neboli podané žiadne písomné 

pripomienky. Starosta informoval poslancov, že z Ústavu pre výkon trestu odňatia slobody 

v Ružomberku, kde bola ukončená zmluva o nájme strelnice, prišla požiadavka na cenovú ponuku 

ročného nájmu strelnice. Poslanci sa zhodli na tom, že akcie väčších skupín, ktoré si budú chcieť 

prenajať strelnicu napr. na celý deň, budú riešené individuálne krátkodobými nájomnými zmluvami. 

Starosta následne prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 03/2015 o 

nájme nebytových priestorov vo vlastníctve Obce Kvačany, 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie, že k zverejnenému návrhu Dodatku č. 1 k VZN Obce 

Kvačany č. 03/2015 o nájme nebytových priestorov vo vlastníctve Obce Kvačany neboli zaslané 

žiadne písomné pripomienky, 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje Dodatok č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 03/2015 o nájme 

nebytových priestorov vo vlastníctve Obce Kvačany bez zmien, 



d) obecné zastupiteľstvo ukladá Obecnému úradu zverejniť na obvyklých miestach Dodatok č. 1 

k VZN Obce Kvačany č. 03/2015 o nájme nebytových priestorov vo vlastníctve Obce Kvačany. 

Hlasovalo:  za -             4 / Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

3. Starosta obce informoval poslancov, že ani k návrhu Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 

05/2015 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

na území obce Kvačany, neboli doručené žiadne písomné pripomienky. Pracovníčka obecného 

úradu sa ale informovala, ako má postupovať pri znížení poplatku pre obyvateľov nachádzajúcich 

sa dlhodobo v zahraničí, ktorí nedonesú potvrdenie o pobyte mimo územia SR preložené do 

slovenského jazyka. Poslanci sa zhodli na to, že títo obyvatelia môžu naďalej zasielať žiadosti 

o zníženie poplatkov na obecný úrad, ktoré následne bude prerokovávať obecné zastupiteľstvo, tak 

ako doteraz. Starosta následne prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 05/2015 

o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na 

území obce Kvačany, 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie, že k zverejnenému návrhu Dodatku č. 1 k VZN Obce 

Kvačany č. 05/2015 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady na území obce Kvačany neboli zaslané žiadne písomné pripomienky, 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje Dodatok č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 05/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany bez zmien, 

d) obecné zastupiteľstvo ukladá Obecnému úradu zverejniť na obvyklých miestach Dodatok č. 1 

k VZN Obce Kvačany č. 05/2015 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady na území obce Kvačany. 

Hlasovalo:  za -             4 / Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Starosta informoval poslancov, že k návrhu VZN Obce Kvačany č. 02/2019 o určení miesta 

a času zápisu dieťaťa na plnenie dochádzky do materskej školy, neboli doručené na obecný úrad 

žiadne písomné pripomienky, preto prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh VZN Obce Kvačany č. 02/2019 o určení miesta 

a času zápisu dieťaťa na plnenie dochádzky do materskej školy, 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie, že k zverejnenému návrhu VZN Obce Kvačany č. 

02/2019 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie dochádzky do materskej školy neboli 

zaslané žiadne písomné pripomienky, 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje VZN Obce Kvačany č. 02/2019 o určení miesta a času zápisu 

dieťaťa na plnenie dochádzky do materskej školy bez zmien, 

d) obecné zastupiteľstvo ukladá Obecnému úradu zverejniť na obvyklých miestach VZN Obce 

Kvačany č. 02/2019 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie dochádzky do materskej školy. 

Hlasovalo:  za -             4 / Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

Príchod poslankyne Kataríny Kojšovej o 18,25 hod. 

 

5. Starosta odovzdal slovo p. Brziakovi, ktorý poslancov oboznámil s predbežným návrhom 

rozpočtu na rok 2020. Vysvetlil poslancom, čo obsahujú jednotlivé skupiny, kde sa rozpočet 

navyšoval a kde sú zaradené výdavky pre chod obce, ZŠ ako aj MŠ. Vysvetlil poslancom, že 

v prípade zmien, majú ešte 15 dní na pripomienkovanie spracovaného návrhu, ktorý bude vyvesený 

na úradnej tabuli, ako aj internetovej stránke obce. Potom starosta prečítal návrh uznesenia: 



a) Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh rozpočtu na rok 2020 a odporučilo obecnému úradu 

zverejnenie návrhu na zákonom stanovený čas 15 dní. 

Hlasovalo:  za -             5 / Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska, Roman Lasák,  

    Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Starosta informoval poslancov, že pri príležitosti 100-tého výročia ochotníckeho divadla je v tlači 

kniha Kvačany – dejiny ochotníckeho divadla. Je potrebné porozmýšľať, ako sa s knihami naloží. 

Ďalej starosta informoval, že pri odvodňovacom kanály, ktorý sa robil, sa zasiahlo do pozemku 

súkromného vlastníka a je potrebné odkúpenie tejto časti. Chcel sa však opýtať poslancov, či sa 

bude odkupovať celý pozemok, ktorý má výmeru 522 m², alebo sa odkúpi len zasiahnutá časť. 

Poslanci sa zhodli na tom, že v prvom rade treba osloviť vlastníka pozemku a dohodnúť sa s ním, či 

bude ochotný predať celý spomínaný pozemok. Ak áno, nevidia problém, prečo by sa, na základe 

znaleckého posudku, neodkúpila celá parcela.  

Starosta ďalej informoval poslancov, že na obecný úrad bola doručená ústna žiadosť p. Sihockej 

o potiahnutie verejného osvetlenia k jej pozemkom, ktoré by si urobila aj na vlastné náklady. 

Poslanci sa dohodli na tom, aby p. Sihocká doručila na obec písomnú žiadosť s vyznačením 

plánovaného umiestnenia VO, aby sa mohli vyjadriť presne k veci. 

Starosta informoval poslancov, že každý rok sa schvaľuje príspevok pre P. Burdela na liečebné 

pomôcky. Poslanci sa dohodli, že mu bude poskytnutá suma ako minulý rok, ktorá aspoň troška 

pomôže. Starosta následne prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh a schvaľuje jednorazový príspevok pre Pavla 

Burdela na liečebné pomôcky vo výške 500 €, 

Hlasovalo:  za -             5 / Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska, Roman Lasák,  

    Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Poslanec Roman Lasák, na základe celoročnej práce starostu obce, navrhol navýšenie jeho mzdy. 

Po dohode poslancov na sume Roman Lasák prečítal návrh uznesenia:   

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie a schvaľuje navýšenie mzdy starostovi obce Jozefovi 

Grúňovi na obdobie dvoch mesiacov 11 a 12/2019 o 50 %.  

Hlasovalo:  za -             5 / Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák, Peter Húska, Roman Lasák,  

    Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta poďakoval poslancom za prejavenú dôveru a na záver skonštatoval, že boli prerokované 

všetky body stanoveného programu, všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 20,00 

hod. 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce: 

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň         ........................................ 

 

Overovatelia:       

 

Mgr. Ján Rypák      ........................................ 

 

Peter Húska          ........................................ 


